
Folketingets Sundhedsudvalg har den 9. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 37 (L 45) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 37:
’’Ministeren bedes kommentere på Landsforeningen for Ufrivilligt Barnløses 
(LFUB) høringssvar til lovforslaget jf. L 45-bilag 1, herunder om ministeren de-
ler LFUBs bekymringer omkring lovforslagets stempling af ufrivillig barnløshed 
som en luksuslidelse og heraf diskrimination på arbejdsmarkedet i forbindelse 
med sygefravær.”

Svar:
Jeg kan generelt henholde mig til lovforslagets bemærkninger samt høringsno-
tatet af 26. oktober 2010. Af høringsnotatet fremgår, at lovforslaget ikke tilsig-
ter at ændre opfattelsen af behandling med kunstig befrugtning, ej heller i for-
hold til eventuelle muligheder for arbejdsgiverkompensation, jf. sygedagpenge-
loven.
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